



Ex-tar C Plus





Ex-tar C Plus

Ex-tar C Plus

Ex-tar C Plus is the first Vitamin C product to be granted an exclusive US patent. High in efficacy, it improves general body functions and works as an antioxidant to increase the body's immunity, offering protection against the common cold and viral infection. Skin conditions will improve and muscles will become firmer. In comparison to ordinary Vitamin C, Ex-tar C Plus is 4 times more bioavailable, provides 2 times faster absorption into our blood stream. Beside that, it retains longer in our body and shows an 80% reduction in oxalates thereby preventing kidney stones. Ex-tar C Plus is a more viable form of Vitamin C with a neutral pH.

Recommended dosage: Take 1 or 2 tablets after meals, 2 times a day.

新一代维他命C

新一代维他命C是第一个在美国获得专利权的维他命C产品。它功效奇佳，除了能改善身体机能，也是一个高效能抗氧化剂，提升身体免疫力，使身体能以自身的免疫力对抗感冒和病毒感染。服食后，肌肤情况改善，肌肉变得更结实。与一般的维他命C相较，新一代维他命C的生理可用程度比普通的强4倍，它被血液吸收的速度也比普通的快2倍。不但如此，它存留在体内的时间较久，而且草酸盐的形成比其他维他命C低80%，因此不会造成肾结石。新一代维他命C是一种对人体更有益的维他命C，pH值呈中和性质。

服法用量：餐後服1或2粒，每日服食两次。

Ex-tar C Plus

Ex-tar C Plus merupakan produk Vitamin C pertama yang mendapatkan paten eksklusif Amerika Syarikat. Ia sungguh mujarab, memperbaiki fungsi-fungsi umum tubuh dan bertindak sebagai anti-oksidan untuk meningkatkan keimunan tubuh, melindungi daripada selesema dan jangkitan viral. Ia akan memperbaiki keadaan kulit dan menguatkan otot-otot. Jika dibandingkan dengan Vitamin C biasa, Ex-tar C Plus adalah 4 kali lebih keupayaan Bio, membolehkan penyerapan ke dalam saluran darah sebanyak 2 kali lebih cepat, dan ia tersimpan lebih lama dalam tubuh dan terbukti mengurangkan oksalat sebanyak 80% untuk mengelakkan terjadinya batu dalam ginjal. Ex-tar C Plus merupakan Vitamin C dengan pH neutral dalam bentuk yang lebih memanfaatkan.

Dos yang disyorkan: Makan 1 atau 2 biji selepas makan, 2 kali sehari.



For further information, please contact:

LUXOR NETWORK SDN. BHD. (65101-K) (AJL-93524)

Level 5, Luxor Tech Centre No. 1A, Jalan Teknologi 3/4,
Taman Sains Selangor 1, Kota Damansara PJU 5, 47810 Petaling Jaya,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.

t : (603) 7681 2233 f : (603) 7681 2277 / 2299

www.facebook.com/lnsbmalaysia w : www.luxornetwork.com.my

